
        
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

ΝΟΜΟΣ ΠΕΛΛΑΣ

ΔΗΜΟΣ       ΕΔΕΣΣΑΣ  

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ 3ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ

 ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΔΗΜΟΥ ΕΔΕΣΣΑΣ 
ΣΤΙΣ 30 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 11/2017   

ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:
8.   ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΓΙΑ ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΣΧΕΤΙΚΑ   
ΜΕ ΤΗΝ ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ Η ΟΧΙ ΤΟΥ ΤΕΛΟΥΣ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ ΤΟΥ ΟΙΚ. 
ΑΓ. ΦΩΤΕΙΝΗΣ ΤΗΣ Τ. Κ. ΦΛΑΜΟΥΡΙΑΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ.

Σήμερα Δευτέρα 30 Ιανουαρίου 2017 στο Δημοτικό Κατάστημα Έδεσσας και ώρα 
09:00 π.μ. συνεδρίασε η Οικονομική Επιτροπή Δήμου Έδεσσας ύστερα από έγγραφη 
πρόσκληση αριθ. πρωτ. 1519/26-1-2017 του Προέδρου της, που είχε επιδοθεί σ’ όλα 
τα μέλη αυτής τακτικά και αναπληρωματικά και είχε δημοσιευθεί στο Δημοτικό 
Κατάστημα Έδεσσας, για να συζητήσει και να πάρει απόφαση στο παραπάνω θέμα της 
ημερήσιας διάταξης.

Στη συνεδρίαση υπήρξε νόμιμη απαρτία γιατί ήταν παρόντα τα έξι (6) από  τα εφτά 
(7)  μέλη της Οικονομικής Επιτροπής.

      ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Δημήτριος Γιάννου Δήμαρχος-

Πρόεδρος, 
2. Αντώνιος Ρυσάφης Αντιπρόεδρος,
3. Ιωάννης Χατζόγλου Τακτικό μέλος,
4. Ιωάννης Μουράτογλου Τακτ. μέλος, 
5. Αναστάσιος Δίου Τακτικό μέλος,
6. Μιχάλης Σαμλίδης Τακτικό μέλος.

1. Χρήστος Πισλίνας Τακτικό μέλος.

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Ευαγγελία Δημητριάδου τακτική υπάλληλος 
του Δήμου για την τήρηση των πρακτικών.
          Επίσης μετά από πρόσκληση παραβρέθηκε στην συνεδρίαση κι ο Γενικός 
Γραμματέας του Δήμου κ. Γ. Δαλκαλίτσης.      
          Μετά τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη 
της συνεδρίασης και τα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής αρχίζουν να συζητούν το  θέμα 
της ημερήσιας διάταξης.
        Ο Πρόεδρος που εισηγείται  το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης εκθέτει  την 
εισήγηση της Προϊσταμένης του Τμήματος Εσόδων και Ακίνητης Περιουσίας του Δήμου 
η οποία αναφέρει τα παρακάτω:
            Η κατάργηση ή αναπροσαρμογή για το τέλος Αγροτικής οδοποιίας εναπόκειται  
στην  ευχέρεια  της  Οικονομικής  Επιτροπής,  σας  γνωρίζουμε  ότι  το  παραπάνω  τέλος 
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(αγροτική  οδοποιία)  σε  όλο  το  Δήμο  Έδεσσας  είναι  στην  τιμή  των  τριών  ευρώ  και  
εβδομήντα λεπτών (3,70€) κατά στρέμμα .
           Από την με αριθμό 1/30-12-2016 απόφαση του Δασικού Συν/σμού Αγ. Φωτεινής  
δεν  προκύπτει  ότι  ο  συν/σμός  θα  αναλάβει  την  κατασκευή,  την  διάνοιξη  και  την  
συντήρηση των αγροτικών και δασικών οδών. 
           Σας επισυνάπτω την απόφαση της Τ.Κ. Φλαμουριάς και του Δασικού Συν/σμού.

Επιπλέον ο Πρόεδρος επισημαίνει πως πρόκειται για ένα ανταποδοτικό τέλος και 
σύμφωνα  με τη νομοθεσία  (  παρ.  14 του άρθρου 25 του ν.  1828/89),  οι  ΟΤΑ α΄ 
βαθμού  μπορούν  να  επιβάλλουν  τέλη  ή  εισφορές  ανταποδοτικού  χαρακτήρα, 
αναφορικά με υπηρεσίες ή τοπικά έργα, που συμβάλλουν στη βελτίωση της ποιότητας 
ζωής, στην ανάπτυξη της περιοχής και στην καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών. 
         Επειδή  δεν  προβλέπεται  από τη νομοθεσία  η χρηματοδότηση του Δασικού 
Συνεταιρισμού από το Δήμο για εκτέλεση έργων συντήρησης των αγροτικών δρόμων καλεί 
τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά.
        Η Οικονομική Επιτροπή αφού άκουσε τον Πρόεδρό της και μετά από διαλογική 
συζήτηση κι αφού έλαβε υπόψη της, την από 18-1-2017 εισήγηση του Τμήματος Εσόδων 
και  Ακίνητης  Περιουσίας  του  Δήμου,  την  αριθ.  4/2016  απόφαση  του  Τ.  Σ. 
Φλαμουριάς, το αριθ. 1/30-12-2016 πρακτικό συνεδρίασης του Δασικού Συνεταιρισμού 
Αγίας Φωτεινής ( με ημερομηνία συνεδρίασης μεταγενέστερη της συνεδρίασης του Τ. Σ. 
Φλαμουριάς),  καθώς και τις διατάξεις  του άρθρου  72 του Ν.3852/2010(ΦΕΚ Α' 87) 
«Νέα Αρχιτεκτονική της Διοίκησης και Αυτοδιοίκησης- Πρόγραμμα Καλλικράτης»,

Αποφασίζει ομόφωνα

  Την απόρριψη του αιτήματος του συμβουλίου της Τ. Κ. Φλαμουριάς διότι το 
τέλος αγροτικής οδοποιίας είναι ανταποδοτικό και παρέχεται από το Δήμο και δεν 
ευσταθεί να παρέχεται η ανταποδοτικότητα από το Δασικό Συνεταιρισμό, ο οποίος ζητά 
να χρηματοδοτηθεί από το Δήμο για την εκτέλεση εργασιών αγροτικής οδοποιίας, οπότε 
και δεν εισηγείται το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο για λήψη απόφασης.

Εφόσον δεν υπήρχε άλλο θέμα για συζήτηση η συνεδρίαση ολοκληρώθηκε στις 
09:50 π.μ.

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθμό 11/2017.
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΟΕ
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΓΙΑΝΝΟΥ

Ακριβές Απόσπασμα 
Έδεσσα 31-1-2017
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΟΕ

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  ΓΙΑΝΝΟΥ
ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΕΔΕΣΣΑΣ

ΤΑ ΜΕΛΗ
Ιωάννης  Χατζόγλου,  Μιχάλης  Σαμλίδης,  Αντώνιος 
Ρυσάφης,  Ιωάννης Μουράτογλου, Αναστάσιος Δίου. 

Αποδέκτες προς ενέργεια: 
-Τμήμα Εσόδων κι Ακίνητης Περιουσίας (για κοινοποίηση της παρούσας στο Τ. Σ. 
Φλαμουριάς).
Εσωτερική Διανομή (ηλεκτρονικά):
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- Προϊσταμένη Δ/νσης Διοικ/κών & Οικ/κών Υπηρεσιών.
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